
Styrelsemöte i Falu Bridgeklubb 2022-10-11

Närvarande: Gunnar Tunkrans ordf, Maria Hols André sekr, Tomas Sundström.
Hög frånvaro på mötet på grund av framför allt sjukdom.

1. Föregående protokoll: Inget att tillägga.

2. Ekonomi: Annika är sjuk och Gunnar har pratat med henne om den ekonomiska
situationen. Underskott är f n 4.000,- och detta är enligt budget. Vi kan sannolikt hålla
budget tack vare att städningen sköts inom styrelsen.

Inför nästa år finns enl Gunnar viss oro; hyresvärdar har flaggat för höjda hyror på ca
10 % och Bridgeförbundet kan komma med en höjning på 40 %. Detta blir frågor att
hantera på kommande årsmöte.

3. Program för våren
Gunnar har skickat ut ett förslag. I förslaget är möjliga simultantävlingar inlagda. Tomas
föreslår att vi har två simultantävlingar och två hög-/lågtävlingar under våren. vi enas
om att detta är en rimlig nivå.

4. Kurser: Patrik Janeröd som skulle hålla i fortsättningskursen har informerat om att han
i dagsläget inte kan hålla i den helt på egen hand. Miro är tillfrågad om att dela ansvaret
för kurs med Patrik.

5. Övriga frågor:
Maria tar upp damtävlingen till våren. Borlänge och Falun skall enl överenskommelse
hålla i tävlingen vartannat år och till våren skall Falun ha ansvar. Maria kollar när
tävlingen kan hållas utifrån spelscheman på Dalabridgen och Blge BK och återkommer
med datum.

Gunnar berättar att Dalabridgen skall dra igång en ny lagtävling för Dalaklubbar.
“Dala-serien”. Spel kommer att genomföras vid två tillfällen under våren. Styrelsen
uppmanas att fundera på hur ett lag skall tas ut. Skall laget toppas, skall flitiga spelare få
förtur, skall först till kvarn gälla e t c? Speltillfällen är satta till 29 januari och 29 april.



Under hösten skulle tävling högst ruternål ha genomförts, men det var för få anmälda.
Nästa år kommer ev en högst hjärternål- och ev en högst ruternåltävling att anordnas.
Dessa tävlingar arrangeras av distriktet.

Nästa styrelsemöte: 2022-11-29

Sekreterare Ordförande

Maria Hols André Gunnar Tunkrans


